

关于举办2024第十七届VEX亚洲机器人锦标赛签名赛

补充通知

Supplementary Notice of The 17th VEX Asia-Pacific Robotics Championship Signature event 2024

亲爱的赛队们：

Dear Teams:

为了提高亚锦赛的参赛体验，让更多人“参与其中，乐在其中”，组委会推出以下活动，敬请参阅以下活动指南：

In order to enhance the participation experience of the 17th VEX Asia-Pacific Robotics Championship and enable more people to "take part in it and enjoy it", the organizing committee has launched the following activities. Please refer to the following activity guide

1. 为了满足赛队有足够的时间完成注册报到和检录，给予赛事组充分细致准备对阵表，组委会安排签到检录时间、地点更新为：18日海花岛欧堡酒店大堂下午16:00至23:59。19日检录地点为海花岛国际会展中心，检录时间为早上8:30-10:00，检录工作将于19日早上10:00结束，结束之后不再接受检录工作。

To ensure the teams have sufficient time to complete registration & check-in, and also keep enough time for event organizing committee to prepare the match schedules, the organizing committee has updated the schedule for check-in and registration as follows:

On the 18th, it will be held in the lobby of the Ocean Flower Island Oubao Hotel from 16:00 to 23:59 in the afternoon. On the 19th, the location will be changed to the Ocean Flower Island International Convention and Exhibition Center, and the time for check-in is from 8:30 to 10:00 in the morning. The registration & check-in work will end at 10:00 on the 19th morning, and no further check-in will be accepted after that.

2. 20日晚18:30在海花岛国际会议中心二号馆举办“自助晚餐选手之夜”活动，欢迎所有参赛选手和教练员参加（凭参赛证及行程内晚餐券参加）。

具体活动内容包括如下：

The "Buffet Dinner - Players' Night" event will be held at 18:30 on the evening of the 20th in Hall No. 2 of the Ocean Flower Island International Convention Center. All competing players and

coaches are welcomed to participate (with the participation certificates and dinner vouchers within the itinerary).

The specific event details are as follows:

2.1 **【视频征集】**：赛队视频现场巡回播放，如果您有有趣的赛事经历，如果您有难忘的团队合作历程，如果您有团队艰辛奋斗的故事。欢迎投稿至邮箱：

arlchina@126.com，需备注赛队号码。

【Video Collection】 : Team videos will be played on a loop on site. If you have interesting experiences in the competitions, unforgettable team cooperation processes, or stories about your team's arduous struggles, you are welcome to submit your videos to the email address: arlchina@126.com. Please remember to note the team number.

2.2 **【来自赛队的节目表演】**：靓丽的选手之夜舞台是属于我们每一位参赛选手的热情之夜，欢迎各赛队踊跃报名节目，内容形式均不限，给你们尽情的展示空间和靓丽的舞台。报名联系人：史倩15191890415 于翔18128570039。

【Program Performances by the Competing Teams】 : The glamorous stage on the Players' Night belongs to every competing players as a passionate night. All competing teams are warmly welcomed to sign up for performances actively. There are no restrictions on the content or form, and you will be provided with ample space to showcase yourselves on this beautiful stage.

Contact persons : Shi Qian at +86 15191890415, Yu Xiang at +86 18128570039.

2.3 **【教练赛反串】**：平时在赛场上意想不到的，在这里都会发生。

招募：V5、IQ教练赛：参赛选手（选手仅限成年人），V5、IQ教练赛：带队教练（仅限学生报名），V5、IQ教练赛：裁判（仅限学生报名），V5、IQ教练赛：解说（仅限学生）。报名联系人：于翔18128570039，史倩15191890415。

【Role Reversal in the Coaches' Matches】 :

Things that are unimaginable on the regular competition fields will happen here.

Recruitment:

For V5 and IQ Coaches' Matches:

Participants (Participants must be adults).

Team coaches (Only students can sign up).

Referees (Only students can sign up).

Commentators (Only students can sign up).

Contact persons : Yu Xiang at +86 18128570039, Shi Qian at +86 15191890415.

3. 实现无障碍畅享练习场地。海花岛国际会议中心8号馆设定为指定练习场馆，开放时间为18-20日每天下午6点至次日凌晨2点，赛队可凭借参赛证件在8号馆门口登记后免费入场练习（赛台及得分物自理），场地免费使用期间带队教练需负责队员各项安全及场地内卫生。注：为保护场馆设施及馆内要求，航空箱不得入内进场。

Achieve barrier-free access to the practice venues. Hall No. 8 of the Ocean Flower Island International Convention Center is designated as the specified practice venue. The opening hours are from 6 p.m. to 2 a.m. the next day from the 18th to the 20th. The competing teams can enter the venue for free to practice after registering at the entrance of Hall No. 8 with their participation certificates (the competition platforms and scoring accessories shall be arranged by the teams themselves). During the free use period of the venue, the team coaches shall be responsible for the safety of the team members and the hygiene within the venue.

Note: To protect the facilities in the venue and meet the requirements of the venue, flight cases are not allowed to be brought inside.

4、V5RC关于喷漆铝件的要求，现在，我想提醒大家，根据机器人教育与竞赛基金会（RECF）中国区的要求，在VRC（机器人竞赛）赛区，不能使用已喷过颜色的铝制结构部件。请大家留意这一点。如果你们的机器人已经通过喷漆上色了，请在动身前往中国之前进行更换，以免影响比赛正常进行。

Requirements of V5RC on painted aluminum parts. Now, I would like to remind everyone that according to the requirements of the RECF China region, aluminum structural components that have been sprayed with color cannot be used in the VRC division. Please pay attention to this. If your robot has been colored by sprays, please replace them before departing for China to avoid any disruptions to the competition.

各赛队及参赛选手们，准备好了吗？到海花岛来一场酣畅淋漓的大赛，来一场趣味横生别开生面的独特体验，来一场参加了就能留下美好回忆的年终大赛！

All competing teams and athletes, are you ready? Come to Ocean Flower Island for an exciting and thrilling competition, for a unique and interesting experience full of novelty, and for an end-of-year competition that will leave you with wonderful memories once you participate!

亚洲机器人联盟慈善基金

